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SĒDES PROTOKOLS 

Skrīveru pagastā, Aizkraukles novadā 
 
 
Datums: 04.04.2025.          Nr.3 
Laiks: 15.10 
Vieta: Daugavas iela 59, Skrīveros, Skrīveru pagastā, Aizkraukles novadā 
Sēdes vadītājs: Edgars Pudzis 
Sekretārs: Henrihs Fridriksons 

Klātesošie: 
Padomes locekļi: Dana Bērziņa, Monta Daugaviete, Henrihs Fridriksons, Anželika Legante, 
Edgars Pudzis, Ieva Reinholde, Lelde Sotniece, Janeks Spricis. 
Uzaicinātā persona:  

Skrīveru pagasta pārvaldes vadītāja Santa Finstere, Aizkraukles novada Sporta centra Sporta 
organizatore Zigrida Sprukte, Skrīveru kultūras centra direktore Baiba Dronka, Skrīveru 
kultūras centra pasākumu organizatore Inga Kokaine, Aizkraukles novada Kultūras pārvaldes 
vadītāja Anta Teivāne 

Sēdes darba kārtība: 
1) Par kultūras un sporta pasākumiem 2025. gadā; 
2) par paveikto prioritārajos jautājumos; 
3) aktualitātes un citi jautājumi. 

 
Sēdes atklāšana 
Sēdi atklāja Edgars Pudzis, informējot par tās mērķi un darba kārtību. Sēdes dalībnieki piekrita 
un apstiprināja darba kārtību. 

1. Par kultūras un sporta pasākumiem 2025. gadā 
Ziņotājs: E.Pudzis.  
1.1.Par sporta aktivitātēm Skrīveros 
Ziņo: D.Bērziņa 
Veikta aptauja par sporta aktivitātēm Skrīveru pagastā. Piedalījās 104 cilvēki. Personas sporto 
mājas apstākļos, stadionā, sporta zālē, mežā/pagalmā. Problēmas sporta jomā Skrīveros: nav 
dažādības sporta nodarbību izvelē, nepietiekama informācija par aktivitātēm, zems iedzīvotāju 
līdzdalības līmenis. Iedzīvotāji vēlas sporta zāli ar trenažieriem, publiski pieejamu visiem. 
Faktiski jaunieši skrituļo Dzelzceļnieku ielā, kur ir labs asfalts. Skolas sporta zāle ir noslogota. 
Ir iespējams izmantot dabas takas aktivitātēm, piemērām, skriešanai. 
Ziņo: Z.Sprukte 
Aktivitātes veido – sporta pasākumi pagasta svētku ietvaros, ir volejbola laukumi (trīs). 
Velobraucēju laukums (skeitparkā), ārā trenažieri. Ārā rīki stadionā. AUV tomēr vēlas saudzēt 
stadionu no pārmērīgas izmantošanas un bojāšanas. Pieejams slokas stadions, āra trenažieri. 



Skolas sporta zāles apmeklējums ierobežots, praktiski no malas nepieejams, jo telpa ir maza un 
prioritāte ir dota skolniekiem, treniņu komandām. Nepieciešams veidot multifunkcionālo sporta 
centru, kur dažādu paaudžu iedzīvotāji varētu sportot. 
Notiek diskusija ar Z.Sprukti par aptaujas rezultātiem un iespējamiem risinājumiem. Padome 
ierosina, ka nopietni vajadzētu izvērtēt Dzelzceļa stacijas ēkas izmantošanu multifunkcionāla 
sporta centra izveidošanai, kā arī runāt ar skolu par sadarbību. 
Lēmums:  

1) Sporta pasākumu jomā pārrunāt ar pašvaldību, skolu un dienas centru par iekštelpu 
noslodzi un labvēlīgāku sadarbību, lai telpas varētu izmantot pēc iespējas plašāks 
interesentu loks; 

2) Uz nākamo sēdi A.Legantei sagatavot priekšlikumu plānu par Dzelzceļa stacijas ēkas 
telpu iespējamo izmantošanu multifunkcionālam sporta centram. 

3) Aktualizēt jautājumu par Skeitparka teritorijas (Dzelzceļnieku ielā 5A, Skrīveros vai 
citas) papildu izmantošanu un projekta finanšu līdzekļu piesaisti – āra volejbola 
laukumiem, strītbola laukumiem, kā arī turpināt risināt jautājumu par skeitparka 
virsmas nomaiņu. 

 
1.2. Par kultūras pasākumiem Skrīveros 
Ziņo: D.Bērziņa 
Pēc aptaujas rezultātiem vairums respondentu apmeklē kultūras pasākumus ļoti kūtri – dažas 
reizes gadā. Tas skaidrojams ar to, ka mūsdienās cilvēki vēlas iegūt sajūtas, ko jaunu, jaunā 
formātā, arī dažādās vietās. Nav mazo formātu pasākumu piedāvājums, savukārt standarta 
grupām, ko piedāvā visi un visur, cena 15-20 eiro ir par augstu. Arī informācija par pasākumu 
nav bieži vien uzrunājoša vai arī ne līdz galam saprotama, kā piemēram, pēdējā par Liepājas 
simfonisko orķestri. Jāsāk sadarboties plašāk, izmantojot citas telpas, ne tikai kultūras namu, 
jāveido tematiski vakari, mazākā lokā, piemēram, ceļojumu stāsti, sarunas ar personībām. 

Notiek diskusija ar Kultūras pārvaldes darbiniekiem par aptaujas rezultātiem, pasākumu 
reklamēšanu, biļešu cenām, u.c. Tiek pārrunāts par sociālo tīklu vietnēm, ka Skrīveru pagasta 
lapa ir jāatstāj, ka katra pagasta atsevišķa identitāte arī ir svarīga, cilvēki vairāk sekotu sava 
pagasta lapas pasākumos, ka kopējā novada pazīd, jo daudz info. Aplikāciju daudzi vēl 
neizmanto, tāpēc svarīga ir Skrīveru vietne soctīklos. Padome izstāsta par iespējamo 
sadarbošanos ar A.Upīša muzeju un par to, ka šogad Zaļajai Zemei ir 80 gadi un būtu labi to 
ņemt vērā un atzīmēt pagodinot ar attiecīgu pasākumu. Svarīgi ir domāt par jaunās paaudzes 
pasākumiem, piemēram, improvizācijas teātra vakari, sava talanta – dzeja, mūzika, utml. 
Izpaušana, tikšanās ar iedvesmojošām personībām dažādās jomās. 
Lēmums:  

1) Nepieciešams aktualizēt komunikācijas jautājumus par informācijas izvietošanas 
principiem, kvalitāti. Koncentrēt informācijas ievietošana sociālo tīklu kontos, kas 
uztur pagasta identitāti. 

2) Lūgt noteikt lielo koncertu cenas 10 eiro, šobrīdējo 15-20 vai vairāk eiro vietā, kas ir 
pārāk augsta. 

3) Pašvaldības kultūras namam sadarboties un veidot pasākumus kopā ar A.Upīša muzeju, 
Latvijas valsts mežiem – Dendroparks, un citiem līdzīgiem. Vienlaikus pasākumu 
rīkošanā, piedāvājuma veidošanā iesaistīt arī vietējos uzņēmumus, lai radītu pievienoto 
vērtību pasākumiem. 

4) Padome vērš uzmanību uz nepieciešamību vasaras pasākumu laikā rēķināties ar 
būvdarbiem un to radītajiem putekļiem, lai pasākumu apmeklētājiem būtu ērti un 
komfortabli piekļūt pasākumu vietām. 



5) 2025. gada rudenī kopā ar Skrīveru Kultūras centru izstrādāt 2026. gada kultūras 
pasākumu plānu. 

 
2.Padomes locekļu informācija par paveiktajiem uzdevumiem. 

Ziņo:  E.Pudzis 
Saistībā ar sēdes laika limita pārsniegšanu E.Pudzis ierosina tēmas par paveikto prioritārajos 
jautājumos izskatīšanu atlikt uz nākamo sēdi.  
Lēmums: atlikt jautājuma izskatīšanu uz 2025. gada 7. maija sēdi 

 
3.Citi jautājumi 

Ziņo: E.Pudzis 
Nākošās sēdes tēma – komunikācija tai skaitā pieaicinot pašvaldības speciālistus.  
Pārrunāt Skrīveru identitātes jautājumus, iespējamo plānu. 

 
Sēdes slēgšana 
Sēdi slēdza plkst. 16.30 
Nākamās sēdes datums: 2025. gada 7. maijs plkst. 17.30 SAC Ziedugravas, Skrīveru pagastā, 
Aizkraukles novadā. 

 
 
 
Sēdes vadītājs:    paraksts*    E.Pudzis 
 
Sekretārs:      paraksts*    H.Fridriksons 

 
 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  
AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


